
 

Gluntarnas Vänner 

Styrelseprotokoll 5/2022-2023 

Söndagen den 4 juni 2023 hos Elisabet. Närvarande: alla.  

1. Fastställdes dagordning.   

2. Utsågs Inga till justeringsperson. 

3. Genomgicks protokoll från tidigare styrelsemöte och lades ad acta. 

4. Ekonomi och medlemsläge: på kontot och i handkassa fanns 16 926 kr och vi 

hade 44 medlemmar. 

5. Kommande arbete 

- Rundvandringen bland gluntmiljöer söndagen den 20 augusti kl 14. 

Förberedelserna fortsätter och Mats håller i arrangemanget. 

- Hemsidan: Inget nytt: Johannes samråder med Inga och möter Maria Wold. 

- Arkivet på Vg: De aktuella utrymmena hör till stiftelsen Västgötagården från 

vilken nationen ska hyra dem varefter vi kommer in i bilden och villkoren 

(hyran!)  

kommer att klarna. Elisabet fortsätter kontakterna härom med kuratorn. Det är 

viktigt att vi kommer till en fast ordning innan dennes mandatperiod upphör. 

Meddelades att Johannes fått tag i de ”gluntkläder” som så småningom ska in i 

arkivet. De hänger i Ingas hall. Han hade också från Joakim övertagit tre 

sprängfyllda kartonger. 

 

- Resa till ”Prins Gustaf”-filmen: Inget nytt. Mats fortsätter kontakten med 

USU:s ordförande Anki Mattison. 

 

- Gluntsopkärl: ansvariga på kommunen har f n inga medel för detta.  

 

-Digital kyrkogårdsvandring. Inga tar kontakt med Henrik Zetterberg för att höra 

hur man ska gå till väga om vi så småningom vill skapa en egen gluntvandring. 

 

-Akademikerhotellets tankar på ett Gunnar Wennerbergrum. Inget nytt. Ärendet 

avskrevs. 

 

-Ev gluntafton. Johannes har kontaktat ledaren för Vg;s Korgossarna vilken inte 

var ointresserad. Han hade också hört och imponerats av SN:s Sönerna. 



 

-Medlemsbrev: Påmindes om att i den text som Mats gör tillsammans med Inga 

(som sedan sänder ut den) ska 20 augustivandringen nämnas förutom 

kulturnatten och årsmötet liksom resultatet av det senaste årsmötet.  

 

-Kulturnatten 9/9. Numera är klart att vi inte kan vara på Musicum men väl på 

Vg kl 17. Mats hade hört med Michael Sahlin om en ev medverkan vilket denne 

inte var ointresserad av. 

 

-Årsmötet 2/10: Elisabet har fått bekräftat av Vg att vi kan vara där i lokalen 

”Kinnekulle”. Beslöts att Johannes fortsätter undersöka möjligheterna och 

kostnaden av att som program få dit delar av ”Gluntarna Reloaded” med Joakim 

Englund & Gabriel Gumuci. 

 

6. Nästa styrelsemöte: söndagen den 27 augusti kl 17 hos Mats. 

 

……………………………………………………………………  ………………………………………………………………… 

Ordförande                                                                   Sekreterare 

 

 

                                                  ………………………………………………………… 

 

                                                                      Justerare 

 


